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Protokół Nr XXXVII/2014 z XXXVII sesji   

Rady Miejskiej w Złotym Stoku, 

która odbyła się w Świetlicy Wiejskiej w Laskach 

w dniu 9 maja 2014r. 

 

Godzina rozpoczęcia: 10
00

, zakończenia: 15
40

 

Stan Rady: 15 osób, obecni 10 osób, nieobecni: 5 osób (W. Król, A. Szlachta, Z. Śleziak, 

D. Maziakowski, A. Rapacz ). 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Stanisław Gołębiowski – Burmistrz Złotego Stoku, 

2. Irena Biskupska – Skarbnik Gminy, 

3. Romuald Waniurski – planista, 

4. Bogumił Hencel - Komendant OSP w Złotym Stoku,  

5. Ryszard Korman - Komendant Komisariatu Policji w Kamieńcu Ząbkowickim, 

6. Antoni Drożdż – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych,  

7. Rafał Kubka – Kierownik Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, oddział w 

Kłodzku, 

8. Marek Porada – przedstawiciel Dolnośląskiej Służby Dróg i Kolei, oddział w Wałbrzychu, 

9. Ewa Czyszczoń – mieszkanka Lasek, 

10. Maria Stępkowska – mieszkanka Lasek, 

11. sołtysi wg załączonej listy obecności, 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w Złotym Stoku w rejonie ulicy Stawowej. 

4. Omówienie zadań drogowych zrealizowanych w 2013 r. i planowanych na rok 2014 przez 

wszystkich zarządców dróg na obszarze Gminy Złoty Stok. 

5. Stan bezpieczeństwa: Informacja Policji i OSP. 

6. Stanowisko w sprawie skargi na Radę Miejską w Złotym Stoku. 

7. Odczytanie pism skierowanych do Rady Miejskiej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  przyjęcie darowizny nieruchomości od 

Gminy Paczków. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Złoty Stok na 2014 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Ząbkowickiego. 

11. Stanowisko w sprawie możliwości utworzenia portalu mapowego. 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 i 2 

Otwarcie obrad i przyjęcie porządku dziennego. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Grzech o godz. 10
00

 otworzyła 

XXXVII sesję Rady Miejskiej. Po przywitaniu radnych i gości oświadczyła, że zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych, co stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie Przewodnicząca Rady odczytała porządek 

obrad. Zaproponowała wprowadzenie do porządku następujących zmian: 

1) Wprowadzić punkt:  Stanowisko w sprawie sprzedaży części działki 440 przy ulicy 

Niskiej w Złotym Stoku, jako punkt 6.  

2) Wprowadzić punkt:  Stanowisko w sprawie odkupienia przez gminę Złoty Stok działki Nr 

201/1 w Mąkolnie, jako punkt 7. 

3) Wprowadzić punkt:  Opinia do dwóch pism w sprawie interpretacji zapisów planu 

zagospodarowania przestrzennego, jako punkt 8. 

4) Wykreślić punkt: Stanowisko w sprawie możliwości utworzenia portalu mapowego. 

Wyniku tego że zostało szczegółowo omówione na Komisji Gospodarki i Budżetu, 

komisja jednogłośnie uznała, że wyda opinię, po przedstawieniu przez przedstawicieli 

firmy portalu. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

przyjęła zmiany zaproponowane do porządku obrad. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

przyjęła zaproponowany porządek obrad. 

 

Ad. 3: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego  terenu położonego w Złotym Stoku w rejonie ulicy Stawowej. 

Przewodnicząca przywitała R. Waniurskiego i poprosiła o szczegółowy opis uchwały. 
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R. Waniurski przedstawił położenie i wielkość działki. Komisja urbanistyczna w urzędzie 

pozytywnie wypowiedziała się w tym temacie. Opis planu był wyłożony do wglądu przez 

okres jednego miesiąca. Nie zgłoszono żadnych wniosków i uwag. Plan więc może zostać 

przyjęty. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

„Komisja Gospodarki i Budżetu na  posiedzeniu w dniu 6 maja 2014 r. jednogłośnie (10 za, 0 

przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt uchwały .” 

 

J. Tichanowicz zapytał jaki jest prawny statut stawu i jego dostępność. R. Waniurski oznajmił 

że jest to teren położony po stronie wschodniej, jest tam zbiornik i on pozostaje w gestii 

gminy i może być zagospodarowany na cele rekreacyjne. Właściciel, czyli gmina będzie 

decydować o jego zagospodarowaniu. Do stawu jest dostęp z trzech stron. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXXVII/278/2014 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  terenu położonego w Złotym Stoku w rejonie ulicy 

Stawowej.  

 

Ad. 4: 

Omówienie zadań drogowych zrealizowanych w 2013 r. i planowanych na rok 2014 

przez wszystkich zarządców dróg na obszarze Gminy Złoty Stok.  

Rafała Kubka poinformował, że w 2013 r. na terenie gminy Złoty Stok dokonano 

prześwietlenia drzew na odcinku od Kolonii Gaj (granicy gminy) do granicy województwa 

(16 sztuk), oczyszczono kratki ściekowe, koszono trawy (16 ha) oraz wycinano krzaki 

(7000 m
2
), oczyszczono jezdnię po sezonie zimowym oraz rów przydrożny na odcinku 

Mąkolno – Złoty Stok (900 mb),  uzupełniono pobocze na odcinku Złoty Stok – Mąkolno 

(100 m
2
), ponadto wykonano remont nawierzchni drogi w Mąkolnie – Złoty Stok w formie 

nakładki. Dodatkowo wprowadzono ograniczenie prędkości do 40 km/h w miejscowości 

Mąkolno. Zamieszczono aktywne znaki „Przejście dla pieszych” w Złotym Stoku 

i w Mąkolnie. W 2014 r. wykonano już czyszczenie rowów (460 mb)  na trasie Mąkolno – 

Złoty Stok, oczyszczono korytka, dokonano oczyszczania chodników i jezdni po sezonie 

zimowym, wycięto krzaki, zlecono czyszczenie korytek w Laskach (koło leśniczego), zlecono 
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oczyszczenie rowu od Kolonii Gaj w stronę Lasek, wykonywane jest również koszenie 

poboczy na całej szerokości. W związku z poprawą bezpieczeństwa na drodze zostały 

naklejone trzy piktogramy, wykonano projekt ustawienie aktywnych znaków w Złotym Stoku 

(znaki B6). Zaprojektowano ustawienie lustra drogowego w miejscowości Złoty Stok na 

głównym skrzyżowaniu, obecnie Zarząd Dróg czeka na ich zatwierdzenie i na środki 

finansowe. W trakcie opracowania jest zmiana ustawienia znaków U3A w miejscowości 

Mąkolno na zakręcie na aktywny. Zaprojektowano cztery znaki betonowe typy U14B między 

Mąkolnem a Złotym Stoku. Jedyny odcinek drogi, który wymaga remontu to od Kolonii Gaj. 

Być może zostanie zlecone odnowienie znaków drogowych. Zostanie wyremontowana 

nawierzchnia na zakręcie w Laskach oraz zostaną wykonane korytka w Mąkolnie.  

W centralnym planie opracowanym przez Warszawę jest budowa chodnika w Laskach (od 

pierwszych budynków w stronę Kłodzka do skrzyżowania), zadanie to jest zależne od 

przydzielonych środków przez Warszawę. 

 

J. Frankowicz zgłosiła, że na przejściu dla pieszych koło Biedronki w Złotym Stoku nie 

świeci latarnia. R. Kubka oznajmił, że problem został już rozwiązany. Burmistrz dodał, że 

w tym miejscu powstanie aktywny znak.  

 

R. Rosiński przypomniał, że wielokrotnie zgłaszał konieczność remontu nawierzchni na 

zakręcie w Laskach (przed przystankiem) R. Kubka powiedział, że zostanie wymieniona 

nawierzchnia w tym miejscu.  

 

R. Rosiński oznajmił, że w Laskach są dwa przystanki autobusowe, po dwóch stronach drogi, 

a nie ma żadnego przejścia dla pieszych. Zgłosił konieczność wykonania przejścia dla 

pieszych. R. Kubka zapewnił, że na kolejnej komisji na pewno poruszy ten temat. Trzeba 

będzie określić, w którym miejscu można wyznaczyć przejście dla pieszych.  

 

Radny W. Król dotarł na obrady (10:25). 

  

M. Parada oznajmił, że utrzymaniem dróg wojewódzkich na terenie powiatu ząbkowickiego 

zajmuje się Zarząd Dróg Powiatowych, na zasadzie zawartego porozumienia. Poza 

porozumieniem zlecono wykonanie rowu (nakładka na drodze 390) na długości 2002,8 km. 

W 2014 r. jest zaplanowana kwota 50 tys. zł na budowę chodnika przy ul. Spacerowej, jednak 

wiadomo, że zadanie to będzie realizowane dopiero w 2015 r.  
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E. Ruszkowska oznajmiła, że były pogłoski, iż odcinek drogi od kolonii do skrzyżowania ma 

być wyremontowany w 2014 r. K. Grzech odpowiedziała, że jest w planie modernizacja całej 

tej drogi. Burmistrz dodał, że o remont  w/w fragmentu drogi wnioskowano kilkakrotnie, 

a odpowiedź była taka, że obecnie trwają rozmowy co do możliwości budowy obwodnicy dla 

Kłodzka i remont jest uzależniony od wyników tych rozmów.  M. Parada wyjaśnił, że na 

rondzie w Kłodzku dochodzi do licznych wypadków, w związku z tym powstała koncepcja, 

żeby pojazdy jadące do Kłodzka skręcały na drogę wojewódzką nr 390 do Kamieńca 

Ząbkowickiego, a następnie drogą nr 385 w stronę Ząbkowic Śląskich do ronda, a następnie 

na drogę krajową nr 8. Ze strony DSDiK wysunięto szereg zastrzeżeń, co do skierowania 

ruchu na drogi wojewódzkie. Podstawowym warunkiem było ominięcie ulicy Kamienieckiej. 

Zgodnie z umową rondo miało być oddane w październiku  2013 r. Obecnie naliczane są kary 

umowne. DSDIK naciska na wzmocnienie drogi, ale póki co nie ma żadnej deklaracji 

ze strony GDDKiA.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy jest znany chociaż przybliżony termin otwarcie 

obwodnicy ulicy Kamienieckiej? M. Padała oznajmił, że na 22 czerwca b.r. jest wyznaczony 

termin odbioru.  

 

Na obrady dotarł radny A. Rapacz (10:35). 

 

A. Drożdż oznajmił,  że Zarząd Dróg Powiatowy, jako jednostka administracyjna Powiatu 

Ząbkowickiego, wykonuje zadania drogowe na terenie gminy Złoty Stok na drogach 

powiatowych oraz wojewódzkich w ramach porozumienia na bieżące utrzymanie drogi. Na 

bieżąco wykonywane są roboty utrzymaniowe: koszenie trawników, utrzymanie 

drzewostanów, utrzymanie oznakowania poziomego i pionowego, remonty cząstkowe przy 

użyciu grysu i  mieszanek mineralno – asfaltowych, wykonywanie poboczy, całkowite 

zimowe, utrzymanie dróg. Część tych robót zostało już w b.r. wykonane. Poza bieżącym 

utrzymaniem wykonano dwa zadania na drogach powiatowych:  

1) Na odcinku od Kamieńca Ząbkowickiego usunięto ponad 30 drzew po wichurze oraz 

wyrównano pobocza oraz krawędzie jezdni.  

2) Remont chodnika przy ul. 3 Maja w Złotym Stoku, dzięki powstałych oszczędnościach na 

zimowym utrzymaniu dróg. 

W bieżącym roku w kwietniu została zakończona umowa na bieżące utrzymanie dróg 

wojewódzkich, będących na terenie powiatu ząbkowickiego. Według stanu prawnego na 
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dzień dzisiejszy od 1 maja 2014 r. Zarząd Dróg Powiatowych nie wykonuje robót 

utrzymaniowych na drogach wojewódzkich. Do tego czasu na drogach wojewódzkich został 

wykonany drobny remont drogi do Lądka Zdr. Dodał, że trwają rozmowy z DSDIK 

o kontynuację porozumienia na kolejne trzy lata.  Na terenie gminy Złoty Stok jest 21 km 

dróg powiatowych. W zakresie bieżącego utrzymania dokonano poszerzenie drogi we wsi 

Błotnica, Wykonano odwodnienie w Laskach i przebudowany przepust w Chwalisławiu  oraz 

dokonano renowacji koryta ściekowego w Chwalisławiu. W b.r. dzięki oszczędnościom 

utrzymano drzewostany w Laskach oraz  oczyszczono koryto deszczowe w Chwalisławiu 

oraz ścięto pobocze. W przyszłym tygodniu rozpoczną się prace we wszystkich gminach 

powiatu ząbkowickiego. Zostanie wyremontowany most w Laskach. Dodał, że wspólnie 

z gminą będzie wykonywany chodnik w Mąkolnie od kościoła (skrzyżowania z drogą 

gminną) do straży na odcinku 100 m wraz z wymianą nawierzchni.  

 

J. Frankowicz zgłosiła problem z nasadzeniem drzew w pasie drogowym, zapytała dlaczego 

nie dokonuje się nasadzeń krzewów, które znacznie bardziej podniosą bezpieczeństwo na 

drodze. A. Drożdż wyjaśnił, że nasadzenia wzdłuż drogi wojewódzkiej nie są w gestii 

Zarządu. Dodał, że pozwolenie na wycinkę drzew wiąże się automatycznie z koniecznością 

dokonania nowych nasadzeń.  

 

J. Tichanowicz zapytał, czy w związku z budową obwodnicy dla Kłodzka cały ruch 

wielkotonażowy zostanie skierowany na Złoty Stok w stronę Kamieńca? R. Kutka wyjaśnił, 

że będzie to tymczasowy objazd do momentu budowy obwodnicy. 

 

K. Grzech wnioskowała o wykonanie odwodnienia na drodze w Laskach na wysokości 

posesji nr 119 (wjazd na bloki) oraz o ścinkę poboczy. Podziękowania za wycinkę drzew 

w alei  oraz za ustawienie znaków drogowych na drodze nr 46 (zakaz wjazdu tirów). Zapytała 

dlaczego zaraz po ustawieniu tego  znaku zwiększono dopuszczalny tonaż w Laskach z 12 na 

15 ton. Zapytała, z czego to wynika? A. Drożdż wyjaśnił, że zwiększono tonaż ze względu na 

wykonany remont drogi, obecnie parametry drogi pozwalają na ruch samochodów o takim 

tonażu. Jeżeli wolą Rady jest pozostawienie mniejszego tonażu, to wniosek taki zostanie 

przyjęty do realizacji.  

 

Głos zabrał mieszkaniec Lasek, który nie zgadza się z wielkością tonażu. Remont mostu nie 

daje podstaw do jego zwiększenia, ponieważ droga była wybudowana przez Niemców, a jej 
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fundamenty były wykonywane dla pojazdów konnych, jej fundament nie pozwala na duży 

tonaż. Pokrycie jej asfaltem zwiększa tylko komfort jazdy. Według mieszkańca obciążenie dla 

drogi jest zbyt duże, do tego samochody jeżdżą z dużą prędkością. Zaproponował obniżenie 

tonażu do 7 ton. A. Drożdż wyjaśnił, że problemem nie jest określenie ograniczenie, lecz jego 

łamanie. Podkreślił, że ograniczenie tonażu dotyczy wszystkich pojazdów, więc również 

autobusu, który przywozi dzieci.  

 

R. Korman – Komendant Komisariatu Policji w Kamieńcu Ząbkowickim oznajmił, że 

władnym do ustawiania znaków jest Zarząd i gmina, Policja może jedynie egzekwować ich 

przestrzegania. Ze swojej strony zobowiązał się zwiększyć patrole na tej drodze skupiające się 

na przestrzeganiu tonażu.  

 

B. Klita wnioskowała o przestawienie znaku drogowego na zakręcie przy wyjeździe ze 

sklepu. A. Drożdż zapewnił, że problem zgłosi kierownikowi, który sprawę załatwi. 

 

V. Mrozek zgłosiła, że w Chwalisławiu na wysokości posesji Nr 67 i 68 na poboczu jest 

błoto, które stanowi zagrożenie podczas mijania się dwóch pojazdów. A. Drożdż oznajmił,  

że przekaże tę informację kierownikowi, który problem rozwiąże.   

 

A. Rapacz zgłosił, że na Placu Kościuszki na przejściu dla pieszych brak jest oznakowania 

pionowego.  

 

Ad. 5: 

Stan bezpieczeństwa: Informacja Policji i OSP. 

R. Korman oznajmił, że podane informacje będą dotyczyć danych z 2013 r. w porównaniu do 

2012 r. Powiedział, że poprawia się stan bezpieczeństwa publicznego na terenie miasta 

i gminy Złoty Stok. W 2013 r. odnotowano wzrost dochodzeń i wszczętych śledztw 

tj. 131 czyli o 55 więcej niż w 2012 r.  Jeżeli chodzi o przestępstwa kryminalne to 

odnotowano również wzrost  bo wszczęto  66 postepowań przy 51 w 2012 r. Odnośnie 

przestępstw dot. 7 wybranych kategorii (bójek i pobić, przestępstw rozbójniczych, kradzieży  

rzeczy, kradzieży z włamaniem, uszczerbku na zdrowiu i uszkodzeniu rzeczy). W tej kategorii 

w 2013 r. odnotowano 25 wszczęć przy 30 w 2012 r. – czyli spadek. Kolejna kategoria 

przestępstw to przestępczość narkotykowa, nietrzeźwi kierujący pojazdami i przestępstwa 

dotyczące znęcania się nad rodziną. W 2013 r. odnotowano znaczny wzrost w zakresie 
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ujawniania przestępstw narkotykowych. W 2012 r. były tylko dwa takie przypadki 

a w ubiegłym roku aż 4.  Odnotowano również wzrost liczby zatrzymanych nietrzeźwych 

kierowców, ponieważ w 2013 r. było ich 17 a w 2012 ujawniono 12. Podkreślił, 

że wykrywalność przestępstw w Komisariacie Policji w Kamieńcu Ząbkowickim jest na 

bardzo dobrym poziomie.  Ogólna wykrywalność przestępstw w powiecie ząbkowickim w 

2013 r. wyniosła 83% i była niższa w 2012 r. o 0,7%. Wykrywalność przestępstw 

kryminalnych wynosi 77,7% i była niższa o 3,4% od wykrywalności w 2012 r. , ale niestety 

wyższa o 2,1% niż w powiecie.  Niestety w roku ubiegłym pomimo ograniczenia liczby 

zaistniałych przestępstw w 7 wybranych kategoriach, odnotowano też niższą wykrywalność 

w tej kategorii tj. na poziomie 65,8%. W 2013 r. na terenie miasta i gminy Złoty Stok 

przeprowadzono w sumie 86 różnych interwencji domowych przy 112 takich w 2012 r., 

przeprowadzono 12 procedur Niebieskich Kart dotyczących przemocy domowej przy 5 takich 

procedurach w 2012 r. W 2013 r. nałożono w sumie 893 mandaty karne przy 728 nałożonych 

w 2012 r. Przeprowadzono  58 postępowań w sprawach  o wykroczenia z czego 

36 zakończono sporządzeniem wniosku o ukaranie, a w 22 przypadkach odstąpiono od 

sporządzenia takiego wniosku najczęściej z powodu niewykrycia sprawcy. W 2013 r. wykryto 

tak samo jak w 2012 r. 2 wypadki drogowe, natomiast liczba kolizji drogowych spadła i  

wyniosła w 2013 r. 15 z 32 odnotowanych w 2012 r. W 2013 r. wspólnie z władzami 

samorządowymi przeprowadzono debatę społeczną na temat bezpieczeństwa na drodze K-46, 

w następstwie czego zarządca drogi GDDKiA przeprowadził działania, które wpłynęły na 

poprawę bezpieczeństwa na tej drodze. Podobnie jak w latach ubiegłych w 2013 r. Komisariat 

Policji w Kamieńcu Ząbkowickim realizował z własnej inicjatywy lub uczestniczył w wielu 

programach i działaniach o charakterze prewencyjnym. Były to przede wszystkim działania 

w zakresie ujawniania nietrzeźwych użytkowników dróg, np. działania pod hasłem „Trzeźwy 

poranek”, „Alkohol i Narkotyki”, akcja „Prędkość” czy „Pasy”, „Bezpieczna droga do 

szkoły”, „Bezpieczne Wakacje”. Podziękował tutejszym władzom samorządowym za pomoc 

finansową na zakup paliwa, które im w 2013 r. przekazano. Na zakończenie dyskusji 

poinformował, że w 2013 r. uzupełniono cały stan etatowy Komisariatu. W bieżącym roku 

działania jednostki będą ukierunkowane przede wszystkim na dalsze ograniczenie zdarzeń 

z 7 wybranych kategorii przestępstw, na poprawę poziomu ich wykrywalności, na 

wykrywanie i zwalczanie przestępczości narkotykowej, eliminowanie z ruchu drogowego 

nietrzeźwych kierujących pojazdami, ujawnianie wykroczeń, w tym społecznie uciążliwych 

jak i drogowych, mających znaczny wpływ  na poprawę stanu bezpieczeństwa na naszych 

drogach. Dodał, że Komendant Powiatowy Policji w Ząbkowicach Śląskich w zakresie 
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poprawy mobilności jednostki w Kamieńcu Ząbkowickim wspólnie z udziałem finansowym 

Gminy Kamieniec Ząbkowicki zakupił samochód.  

 

J. Frankowicz oznajmiła, że najbardziej odczuwalne przez społeczeństwo są drobne zdarzenia 

takie jak wybryki chuligańskie, czy też dewastacje wykonywane głównie  przez młodych 

ludzi. Zapytała, czy zwiększono patrolowanie miejsc w których ci ludzie się gromadzą? 

Zapytała, czy można zaobserwować odpowiedzialność społeczną polegającą na telefonicznym  

informowanie Policji o tego typu zdarzeniach? R. Korman odpowiedział, że są rozpoznane 

takie miejsca, jednak jest bardzo trudno je patrolować, w taki sposób jakby sobie 

społeczeństwo życzyło. Odpowiadając na drugie pytanie oznajmił, że społeczeństwo nie 

zgłasza takich zdarzeń. Telefonują tylko wtedy, gdy zdarzenia ich dotyczą. 

 

Głos zabrała radna E. Ruszkowska, która w związku z planowanym objazdem do Kłodzka 

przez Złoty Stok i Kamieniec Ząbkowicki, zapytała czy można by ustawić radar na odcinku 

od przystanku  do „Osiemnastki”. R. Korman powiedział, że jeżeli zostanie w tym kierunku 

skierowany ruch to zostanie tam wysłanych więcej patroli.  

 

J. Tichanowicz oznajmił, że mieszkańcy gminy czują się bezpiecznie.  W przedstawionych 

dany przez Komendanta brakuje informacji o tak zwanych dewastacjach, czyli uszkodzeniach 

drobnych rzeczy, które tworzą dla gminy duży problem przez konieczność wykonywania 

napraw. Następnie zgłosił, że wyjeżdżając z Rynku w ul. 3 Maja już przy samym 

skrzyżowaniu parkują samochody, nie zachowując odległości. Poprosił o zwrócenie na to 

uwagi. R. Korman zapewniał, że funkcjonariusze zwrócą na to szczególną uwagę. Wyjaśnił, 

że dewastacje to uszkodzenia mienia. W 2013 r. Komisariat otrzymał 5 zgłoszeń o takich 

zdarzeniach, w 2012 r. było ich 7. Nie wszystkie dewastacje są tu kwalifikowane, bo nie ma 

dewastacji znaków drogowych, gdzie indziej skwalifikowanych.  

 

B. Klita oznajmiła, że w Mąkolnie na łuku Policjanci wydają mieszkańcom upomnienia, że 

chodzą złą stroną jezdni, jednak akurat w tym miejscu z drugiej strony jezdni jest lepsza 

widoczność. W tym miejscu wszystkie pojazdy ścinają zakręt i nie ma pobocza. R. Korman 

oznajmił, że są przepisy, które regulują w jakich miejscach można przejść przez jezdnię, gdy 

nie ma przejścia dla pieszych.  
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B. Klita dodała, że w tym miejscu jednemu mieszkańcowi Policjanci wystawiali mandat za 

przejście na drugą stronę jezdni. K. Grzech dodała, że wystawiono upomnienia dla młodzieży 

wracającej ze szkół, a w efekcie jednej z osób mandat karny. R. Korman oznajmił, że 

zasygnalizuje ten problem na służbie drogowej.  

 

A. Wielgus zgłosił, że w Chwalisławiu był przypadek interwencji Policji, podczas której 

rodzina prosiła funkcjonariuszy o zatrzymanie członka rodziny będącego pod wpływem 

środków odurzających, ponieważ się awanturował. Policjanci odmówili zatrzymania. 

R. Korman oznajmił, że zgodnie z ustawą o Policji jeżeli ktoś zagraża bezpieczeństwu 

swojemu lub inny osób, to funkcjonariusze mogą taką osobę zatrzymać. Niektóre takie 

przypadki wymagają od Policjantów zawiadomienia służb medycznych.  

 

B. Hencel oznajmił, że w ubiegłym roku jednostka wyjeżdżała do akcji ratowniczo – 

gaśniczych 84 razy, w tym: 31 do pożarów, 6 zdarzeń drogowych, 6 usuwania skutków 

wichur, 3 podtopienia, 1 ćwiczenie, 3 zabezpieczenia imprez sportowo – kulturalnych,  

13 innych zagrożeń na terenie gminy Złoty Stok. W zeszłym roku zanotowano 3 fałszywe 

alarmy. Odbyło się 20 wyjazdów związanych z udrożnianiem i płukaniem kanalizacji. 

Ogółem w 2013 r. akcje trwały łącznie 185 godzin i 22 minuty. Każda akcja trwała średnio 

2 godziny i 12 minut i uczestniczyło w niej przynamniej 5 strażaków. W stosunku do 2012 r. 

ilość wyjazdów zmalała o 25%. Liczba wypadków drogowych w 2013 r. zmalała o 50% z 12 

w 2012 r. do 6 w minionym roku. Dodał, że jednostka podczas corocznej kontroli otrzymała 

ocenę bardzo dobrą. W ubiegłym roku nie zdarzyła się sytuacja, w której jednostka nie 

wyjechałaby do akcji. Poinformował o kończących się kursach medycznych, które powinny 

być odnawiane co trzy lata. W związku z tym wspólnie z Burmistrzem ustalono, że jednostka 

ma być pełno uprawnioną, wobec czego  przeprowadzono szkolenia medyczne na szczeblu 

powiatu. W remizie strażackiej w Złotym Stoku działają dwa stowarzyszenia: Górnicza 

Orkiestra Dęta oraz Klub Seniora.  

 

Radny J. Tichanowicz zapytał, o potrzeby straży? B. Hencel odpowiedział, że samochód 

gaśniczy do Złotego Stoku. Jest jeden samochód średni, a ciężki Jelcz jest już stary. Jest 

jeszcze na chodzie. 

 

A. Rapacz zapytał, czy  były prowadzone rozmowy z partnerem czeskim, w sprawie 

możliwości uzyskania dotacji na zakup samochodu? B. Hencel oznajmił, że była w tej 
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sprawie przeprowadzona rozmowa ze Starostą Bilej Vody.  Nie udało się sprawy załatwić 

nawet z Komendantem w Javroniku, ze względu na dużą odległość nie ma możliwości 

prowadzenia wspólnych akcji ratowniczych.  

 

J. Tichanowicz stwierdził, że chcąc być przygotowanym na każda interwencję, trzeba by było 

nieustannie inwestować w straż, jednak w Ząbkowicach Śl. jest straż zawodowa i to ona 

powinna być przygotowana na wszystkie możliwe zdarzenia. B. Hencel przyznał rację 

radnemu, dodając że jednostka z Ząbkowic Śl. w najlepszym układzie jest w stanie przybyć 

po 30 minutach. 

 

D. Maziakowski przytoczył przypadek pożaru, gdzie po 5 minutach od zgłoszenia na miejsce 

przybyła straż złotostocka, a straż ząbkowicka była po poł godziny.  

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę (12:50-13:05). 

 

Ad. 6: 

Stanowisko w sprawie sprzedaży części działki 440 przy ulicy Niskiej w Złotym Stoku. 

Przewodnicząca Rady odczytała pismo z dnia 23 sierpnia 2013 r.  od Pani J. Rapacz 

w sprawie wyrażenie zgody na odkupienie części działki Nr 440 przy ul. Niskiej w Złotym 

Stoku. 

 

Burmistrz przypomniał, że sprawa ta była już tematem obrad Rady. Na poprzednich 

posiedzeniach, Rada wstrzymała się z wydaniem decyzji do momentu wydania ekspertyzy 

przez GDDKiA dotyczącą możliwości włączenia ul. Niskiej do drogi krajowej nr 46. 

Następnie pracownik Urzędu wystąpił do zarządcy drogi o wystawienie ekspertyzy.  

 

Przewodnicząca Rady odczytała ekspertyzę wydaną przez  Generalna Dyrekcję Dróg 

Krajowych i Autostrad z dnia 20 lutego 2014 r. stwierdzająca brak możliwości usytuowania 

zjazdu z ul. Niskiej na drogę krajową ze względu na niezachowanie parametru 

odległościowego na łuku.  

 

J. Frankowicz zapytała, czy sprzedaż tego terenu nie  będzie kolidować z dojazdem do innych 

posesji? Burmistrz zapewnił, że jest to dojazd do jednej posesji.  
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J. Frankowicz zapytała o powierzchnię wnioskowanego terenu? Burmistrz odpowiedział, że 

kilkanaście metrów kwadratowych. Dodał że wszystkie koszty związane z podziałem 

i sprzedaż ponosi wnioskodawca. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (12 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) 

pozytywnie opiniowała wniosek.  

 

 Ad. 7: 

Stanowisko w sprawie odkupienia przez gminę Złoty Stok działki Nr 201/1 w Mąkolnie. 

Burmistrz oznajmił, że sprawa dotyczy działki Pani Kmieć – Wrześniewskiej. W 1977 roku 

dokonano podziału tej działki i wówczas gmina zobowiązała się do odkupienia od niej 

zaznaczonego na mapie fragmentu, który stanowi dojazd do sąsiedniej posesji. Obecnie 

właściciel tego terenu zamierza go sprzedać i chce odsprzedać ten fragment gminie zgodnie 

z ustaleniami z 1977 r. 

 

J. Frankowicz stwierdziła, że do sąsiedniej posesji istnieje dojazd wraz z mostem. Burmistrz 

wyjaśnił, że fizycznie ta droga biegnie przez działkę prywatną, którą gmina zobowiązała się 

odkupić.  

 

J. Frankowicz powiedziała, że z rysunku wynika iż posesja Pana Wróbla jest częściowo na 

drodze. Zaoponowała dokonanie wizji lokalnej przez Komisję Gospodarki i Budżetu, przed 

wydaniem opinii przez Radę.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) skierowała 

pismo do rozpatrzenia i dokonania wizji lokalnej  przez Komisję Gospodarki i Budżetu. 

 

Ad. 8: 

Opinia do dwóch pism w sprawie interpretacji zapisów planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

Przewodnicząca Rady odczytała następujące pisma: 

1) Pismo z dnia 30 kwietnia 2014 r. od Pani Alicji Skowron Serwin i Pana Marka Serwin 

o ponowne wydanie opinii, czy planowana budowa domu na działce nr 1002 w Złotym 

Stoku jest zgodna z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego.  
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Przewodnicząca Rady przypomniała, że Rada opiniowała już projekt ich domu. Był to 

drewniany dom typu „Sosenka”. Rada nie widziała dyskontu z otoczeniem. 

 

J. Frankowicz oznajmił, że nie rozumie jak taki budynek może zakłócić architekturę, która 

w której brak jest harmonii. 

 

Głos zabrał radny A. Rapacz mówiąc, że opinia Rady nie jest wiążąca dla innych organów.  

 

J. Frankowicz stwierdziła, że działka jest sprawą sporną. Poprzedni właściciel też nie mógł 

zrealizować swoich zamiarów. Dodała, że jest to działka budowalna, a mimo tego ci Państwo 

nie mogą postawić na niej domu.  

 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że takiej sytuacji Rada może jedynie potrzymać swoje 

wcześniejsze, pozytywne stanowisko.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (12 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) 

podtrzymała swoje pozytywne stanowisko. 

  

2) Pismo z dnia 24 kwietnia 2014 r. od Pana Rafała Ludwików w sprawie zmiany części 

opisowej miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.  

Burmistrz wyjaśnił, że wnioskodawca chce, żeby Rady zmieniła ogólne zasady w planie 

zagospodarowania przestrzennego, pod jego konkretny projekt. Strefa ekotonowa wynosi 

50 m od lasów. Budowa obiektu budowalnego 25 m od lasu jest niebezpieczna  ze względu na 

np. pożar, który szybko się rozprzestrzeni. Wszystkie podnoszone przez wnioskodawcę 

terminy mają swoją definicję w ustawie prawo budowlane. Są to przepisy które dotyczą 

wszystkich, którzy chcą budować się pod lasem. Jeżeli Rada ściśle zdefiniuje coś w planie, to 

tym samym ograniczy innych inwestorów.  

 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że teren nie leży strikte w Laskach, tylko na terenach 

rekreacyjnych. J. Frankowicz dodała, że  skoro wnioskodawca chce zrealizować budynek 

mieszkalny, to niech zakupi działkę budowalną, a nie rekreacyjną.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek o skierowanie pisma do uprzedniego 

zaopiniowania przez planistę, a następnie do rozpatrzenia przez Komisję Gospodarki i 
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Budżetu. Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (12 za 0 przeciw, 0 

wstrzymujących) przyjęła wniosek Przewodniczącej Rady. 

 

Ad. 9: 

Stanowisko w sprawie skargi na Radę Miejską w Złotym Stoku. 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że sprawa skargi była szczegółowo omawiana na 

posiedzeniu  Komisji Gospodarki i Budżetu. Przewodnicząca Rady odczytała następujące 

pisma: 

1) Pismo z dnia 26 marca 2014 r. znak NK-N.1410.7.2014.KW od Wojewody 

Dolnośląskiego w sprawie ustosunkowania się do zarzutów, które zostały postawione w 

skardze na Radę Miejską w Złotym Stoku, która wpłynęła do Wojewody w dniu 19 marca 

2014 r. w zakresie braku planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe, braku wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

urządzeń kanalizacyjnych oraz braku gminnego programu opieki nad zabytkami. 

2) Odpowiedź Przewodniczącej Rady na w/w pismo wraz z prośbą o wydłużenie terminu 

udzielenia odpowiedzi na skargę oraz przesłanie jej treści. 

3) Pismo z dnia 15 kwietnia 2014 r. znak NK-N1410.7.2014.KW od Wojewody 

Dolnośląskiego przesyłające treść skargi. 

4) Skargę na Radę Miejską w Złotym Stoku w zakresie braku planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe, braku wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych oraz braku gminnego programu 

opieki nad zabytkami. 

5) Propozycję odpowiedzi Rady na w/w skargę wraz ze szczegółowym ustosunkowaniem się 

do wszystkich postawionych w skardze zarzutów.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 6 maja 2014 r. (10 za 0 przeciw, 

0 wstrzymujących) przyjęła stanowisko w sprawie skargi z dopisaniem: 

Gmina Złoty Stok nie posiada wielu planów i ich opracowanie nie jest dla gminy sprawą 

priorytetową. Samo uchwalenie planu nie rzutuje na to, czy gmina będzie posiadać 

kanalizację, czy wodociągi, ponieważ posiadanie planu, a realizacja zadań to dwie różne 

sprawy. Brak planów nie zakłóca zaspokajania potrzeb zbiorowych mieszkańców gminy. 
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Następnie głos zabrał radny J. Tichanowicz, który zaproponował wykreślenie akapitu 

w skardze, w którym mowa jest o tym iż skarżący próbował wykorzystać fakt braku 

ogrzewania do zbierania podpisów do odwołania Burmistrza. Według radnego istnieje 

niekorzystna dla gminy umowa, zgodnie z którą przedsiębiorstwo wodno – kanalizacyjne nie 

jest zobowiązane do remontów i modernizacji urządzeń. Zaproponował zmianę tej umowy, 

przecież gmina jest większościowym udziałowcem tej spółki. Podkreślił, że pismo Prezesa 

w sprawie potrzeb na remonty wpłynęło jedynie do Burmistrza, a nie do Rady. Dodał, że 

w odpowiedzi nie powinno być sformułowań typu „zabarwienie polityczne”. 

 

Radna V. Mrozek opuściła obrady (13:45). 

 

Burmistrz oznajmił, że jest za tym, aby dopisać do umowy powierniczej konieczność 

modernizacji urządzeń i scedować ten obowiązek na spółkę, ale skutkiem tego będzie 

konieczność opracowania planu i jednoczesny wzrost cen wody o 100-150 %. W skardze 

przytaczane są sporadyczne problemy zaistniałe w przeszłości, które nie powtarzały się 

w sposób ciągły i zostały natychmiast rozwiązane.  

 

W. Król zaproponował wykreślenie z odpowiedzi na skargę kwestii politycznych, 

przytoczonych przez radnego J. Tichanowicza.  Rada powinna ściśle trzymać się meritum 

skargi.  

 

J. Frankowicz stwierdziła gminy Złoty Stok nie stać na opracowanie planów. W skardze są 

wskazane zdarzenia z przeszłości, co do których Prezes spółki „WOD-KAN” szczegółowo się 

ustosunkował. Każdorazowo Prezes przedstawia Radzie potrzeby, ale zawsze jest problem ze 

środkami.  

 

A. Rapacz podkreślił, że nie jest to skarga na Burmistrza, tylko na Radę.  

 

Przewodnicząca Rady uznała, że opinia Komisji w zakresie uznania planów ustawowo 

określonych za nie priorytetowych jest lekceważeniem przez Radę przepisów prawa i nie 

powinna znaleźć się w odpowiedzi na skargę oraz należy usunąć zapisy kwestionowane przez 

radnych J. Tichanowicza i W. Króla. 
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Rada Miejska w Złotym Stoku  większością głosów (11 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących) 

przyjęła treść odpowiedzi na skargę, ze zmianami.  

 

Ad. 10: 

Odczytanie pism skierowanych do Rady Miejskiej. 

1) Dyplom za udział w konkursie modernizacja roku 2013. 

2) Protokół  ze spotkania w sprawie analizy bezpieczeństwa w ruchu drogowym na drogach 

powiatowych i gminnych na terenie powiatu Ząbkowickiego sporządzony dnia 19 marca 

2014. 

3) Pismo anonimowe  w sprawie placu zabaw w Mąkolnie.  

W. Król zaproponował aby nie odczytywać anonimowych pism na posiedzeniu. 

 

4) Pismo z dnia 23 kwietnia 2014r. znak Pa 22/14 z Prokuratury Rejonowej w Ząbkowicach 

Śl. w sprawie nie zamieszczenia uchwały w Biuletynie Informacji Publicznej w sprawie 

wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 

w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla 

bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 

5) Pismo z dnia 18 kwietnia 2014r. znak NK-N.4131.165.8.2014.KW od Wojewody 

Dolnośląskiego  w sprawie programu nad zwierzętami bezdomnymi na terenie gminy 

Złoty Stok oraz odpowiedz Przewodniczącej Rady Miejskiej na wyżej wymienione pismo 

z dnia 24.04.2014r. znak LO.6140.6.2014. 

6) Pismo z dnia 4 kwietnia 2014r. znak NK-N.4131.165.6.2014.KW od Wojewody 

Dolnośląskiego  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego we wsi Błotnica oraz odpowiedz Przewodniczącej Rady 

Miejskiej na wyżej wymienione pismo z dnia 11 kwietnia 2014. 

7) Pismo z dnia 18 kwietnia 2014r. znak NK-N.4131.165.9.2014.KW od Wojewody 

Dolnośląskiego  w sprawie przesłania wniosku przedsiębiorstwa wodno – kanalizacyjnego 

o zatwierdzenie opłat i taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków oraz odpowiedz Przewodniczącej Rady Miejskiej na wyżej wymienione pismo z 

dnia 25 kwietnia 2014r. znak RM.0005.7.1.2014. 

8) Pismo z dnia  5 maj 2014 r. od Rady Rodziców w sprawie przekazania środków na zakup 

szafek do klas I-III . 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że pismo było przedmiotem obrad Komisji Gospodarki 

i Budżetu. Członkowie Komisji przychylili się do prośby Rady Rodziców, jednak 
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przekazanie środków finansowych będzie możliwe w przypadku oszczędności w budżecie 

i po określeniu kwoty dotacji, po przeprowadzonej akcji elektro śmieci.  

 

9) Ocenę zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla gminy złoty stok z dnia 24 kwietnia 

2014r. sporządzoną przez Ośrodek Pomocy Społecznej . 

10) Pismo z dnia 5 maj 2014r. od Wspólnota Właścicieli Mieszkań „Piątka”  w sprawie 

wycinki drzew i budowę chodnika. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy to prawda, że Pan Domagała dokonał nasadzeń drzew 

i krzewów na terenie gminnym? Zapytała, czy Burmistrz może nakazać wycinkę tych 

drzew? 

 

Radny A. Rapacz opuścił obrady (15:05). 

 

Burmistrz wyjaśnił, że drzewa są zdrowe, do tego w tym miejscu i tak nie będzie 

chodnika. Oznajmił, że jest to konflikt sąsiedzki, który rozpoczął się przez boksy 

śmietnikowe. Dodał, że drzewa zacieniają posesję Pana Domagały, a nie mieszkania 

w blokach. Na osiedlu będzie wprowadzona strefa zamieszkania, więc ruch pieszy będzie 

ruchem uprzywilejowanym.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie ((11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących)  

skierowała sprawę na Komisję Gospodarki i Budżetu, celem rozpatrzenia pisma oraz 

dokonania wizji lokalnej.  

 

11) Pismo do wiadomości Rady z dnia 8 kwietnia 2014 znak IZDKh- 71/36/2014 od PKP 

Polskie Linie Kolejowe w sprawie reaktywowania linii kolejowej do wiadomości Rady. 

12) Pismo z dnia 15 kwietnia 2014r. znak DS.-S515.9.2014 L.dz.1949/04/2014 od 

Wicemarszałek Województwa Dolnośląskiego w sprawie organizacji Sportowego 

Turnieju Miast i Gmin. 

13) Pismo z dnia 28 kwietnia 2014r. znak DIS/W/612/29.04.14 od Dolnośląskiej Izby 

Samorządowej  w sprawie przystąpienia do projektu „ Rekultywacja dolnośląskich 

składowisk odpadów komunalnych”  

Burmistrz wyjaśnił, że ma zawiązać się spółka do rekultywacji nieczynnych składowiska 

odpadów. Dziewięć samorządów już otrzymało dofinansowanie i związało spółkę. 

Pozostałe gminy wraz z Gminą Złoty Stok są w kolejce. Przy obecnych przepisach 
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prawnych nie ma możliwości do funkcjonowania tych spółek. Przepisy mają być 

zmienione, w taki sposób żeby oczekujące gminy mogły skorzystać z programu, gminy 

które posiadają dokumentację na rekultywację składowisk będą mogły mieć przedłużone 

decyzję, bez konieczności przebycia całej procedury związanej z uzyskaniem tej decyzji. 

Gdy pojawią się środki na zawiązanie tej spółki, wówczas Gmina Złoty Stok będzie 

musiała zabezpieczyć środki na związanie i utrzymanie spółki.  

 

Ad. 11: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  przyjęcie darowizny nieruchomości od 

Gminy Paczków. 

Burmistrz poinformował, że w poprzedniej uchwale wkradł się błąd, w związku z czym 

trzeba uchwałę podjąć ponownie.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 6 maja 2014 r. jednogłośnie (9 za, 

0 przeciw, 0 wstrzymujących, 1 opuścił obrady) jednogłośnie pozytywnie opiniowała projekt 

uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXXVII/279/2014 w sprawie wyrażenia zgody na  przyjęcie darowizny 

nieruchomości od Gminy Paczków. 

 

Ad. 12: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Złoty Stok na 2014 r. 

Skarbnik Gminy zapoznała radnych z projektem uchwały odczytując jej uzasadnienie. 

Dodała, że powstał nowy projekt uchwały w ślad za wprowadzeniami zmian zgłoszonych na 

Komisji Gospodarki i Budżetu.  

 

W. Król zapytał w którym miejscu powstanie plac zabaw w Mąkolnie? Skarbnik Gminy 

odpowiedziała, że na boisku sportowym.  

 

J. Tichanowicz oznajmił, że nie powinno zmniejszać się środków na remonty dróg, gdyż 

łącznik ul. Sienkiewicza i Staszica wymaga remontu.  Skarbnik Gminy wyjaśnił, żeby nie 

zwiększać deficytu postanowiono zmniejszyć wydatki. J. Frankowicz oznajmiła, że 
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rozmawiała z pracownikiem Urzędu zajmującym się remontami dróg w mieście i uzyskała 

odpowiedź, że gdy uda się pozyskać materiał, to będzie wykonany remont tego odcinka.  

 

 Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki i Budżetu na  posiedzeniu w dniu 6 maja 2014 r. większością głosów (9 

za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) pozytywnie opiniowała projekt uchwały w sprawie dokonania 

zmian w budżecie Gminy Złoty Stok na 2014 r. wraz z autopoprawką. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (10 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) 

podjęła uchwałę Nr XXXVII/280/2014  w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy 

Złoty Stok na 2014 r. 

 

Ad. 13: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Ząbkowickiego. 

Burmistrz oznajmił, że uchwała dotyczy inwestycji o której wspomniał Dyrektor ZDP Pan 

A. Drożdż, a mianowicie budowa chodnika wraz z wymianą nawierzchni jezdni w Mąkolnie. 

Umowa szczegółowo określi zakres prac. Partycypacja w kosztach wynosi 50%. Po przetargu 

zostanie podpisana umowa która określi kwotę.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

„Komisja Gospodarki i Budżetu” na  posiedzeniu w dniu 6 maja 2014 r. jednogłośnie (10 za, 

0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXXVII/281/2014 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Ząbkowickiego. 

 

 Ad. 14: 

Sprawy różne. 

E. Ruszkowska zapytała, czy został sprawdzony status wjazdu na Ranczo „Nasz Szkapa”? 

 

J. Tichanowicz: 

− Od dwóch miesięcy wnioskuje o załatanie dziur w nawierzchni nieopodal kamienicy 

Fuggrów, 
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− Było spotkanie w sprawie kościoła ewangelickiego miesiąc temu i do dnia dzisiejszego 

leżą blachy a dach nie jest zabezpieczony.  

− W Laskach przydałby się trzy takie tablice, o tej samej treści co powstała, 

− Zgłosił uwagę, co do wyróżnienia zasłużonych dla miasta i gminy. Otrzymują oni 

statuetkę i na tym się kończy. Wypadałoby ich w jakiś sposób wyróżniać, 

− Oznajmiła, że w interesie gminy jest żeby Pan Kotzbach  dokonał sprzedaży swoich 

działek przemysłowych, ponieważ  wiąże się to z rozwojem gminy, 

 

S. Braszka zgłosił konieczność wymiany dwóch żarówek na moście przy wjeździe do Pani  

Sołtys.  

 

J. Frankowicz wnioskowała o załatanie dziur w nawierzchni na ul. Wąskiej  - przy cmentarzu 

(wjazd w ul. Sudecką). 

 

A. Grygiel przypomniał, że kościół ewangelicki był przedmiotem obrad terenowej Komisji 

Gospodarki i Budżetu, a następnie były analizowane wnioski z wyjazdowego posiedzenia. 

Ewidentnym wnioskiem całej komisji było zabezpieczenie dachu na tym obiekcie. Po każdym 

deszczu stan kościoła pogarsza się, przez co wzrosną koszty jego remontu.  Oznajmił, 

że gmina powinna wykonać remont dach, ponieważ obiekt jest jej własnością.  

 

W. Król zaproponował, żeby podczas remont ul. Chemików dokonać likwidacji nieczynnego 

szamba. Burmistrz oznajmił, że pierwotnie trzeba dokładnie sprawdzić, czy szambo na pewno 

jest nieczynne. Projektant nie mając tej pewności nie mógł zaprojektować jego likwidacji. 

Być może po sprawdzeniu uda się go zlikwidować, ale istnieje obawa, że w następstwie tego 

odcięci zostaną mieszkańcy. 

 

Przewodnicząca Rady na zakończenie obrad podziękowała radnemu J. Tichanowiczowi za 

pomoc przy opracowaniu tablicy w Laskach oraz Burmistrzowi za jej realizację. 

Przypomniała o zbliżającym się Dniu Samorządowca oraz wnioskowała o przyznanie 

drobnych nagród finansowych dla pracowników samorządowych. 

 

 

 



 21

Ad. 15: 

Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem się spraw Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku zamknęła o godz. 15:30  XXXVII sesję Rady Miejskiej. 

 

 

Protokołowały: Dorota Smereczyńska, Weronika Gołdyn. 

 


